

Ordinary General Meeting Results

To: Bahrain Bourse

The Ordinary General Meeting of Eskan Bank Realty Income Trust was held on 30 December 2020 at 10:00a.m. through a visual communication called "Zoom" with a quorum of 60.83%. The following items in the agenda were approved:

Agenda Item 1:

The appointment of the replacement of Crestbridge Bahrain B.S.C (c) as trustee of the Eskan Bank Realty Income Trust with Keypoint Trust B.S.C (c) with effect from 31 December 2020, subject to prior approval from the Central Bank of Bahrain and relieve Crestbridge Bahrain B.S.C (c) and the Board Directors of the Trust of any liability arising from their acts in good faith during the year ended 31 December 2020. The agenda item was passed unanimously based on the Unitholders votes representing of 120,452,615 units.

إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية

السادة / بورصة البحرين المحترمين،

تم إنعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية لعهددة بنك الإسكان العقاري ("العهددة") يوم الأربعاء الموافق 30 ديسمبر 2020 في تمام الساعة العاشرة صباحاً باستخدام وسيلة الاتصال الإلكترونية المرئية "ZOOM" وقد تحقق النصاب القانوني للاجتماع بحضور ما نسبته 60.83% من مالكي الوحدات.

هذا وقد تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية:

1. **البند الأول:** تعيين بديلاً لشركة كريست بريدج بحرين ش.م.ب (مقفلتة) بصفتها أميناً لعهددة بنك الإسكان العقاري، حيث تم تعيين شركة كيبوينت ترست ش.م.ب (مقفلتة) اعتباراً من 31 ديسمبر 2020، وذلك بعد الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي. وإعفاء شركة كريست بريدج بحرين ش.م.ب (مقفلتة) وإبراء ذمة أعضاء مجلس إدارة العهددة من المسؤولية فيما يتعلق بكافة تصرفاتهم للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020. تمت الموافقة على البند الأول بناءً على تصويت مالكي الوحدات والذين يمثلون ما مجموعه 120,452,615 صوتاً.

Name	Bashar Bazian	الإسم
Title	Chairman	المسمى الوظيفي
Seal ختم الشركة	التوقيع Signature	
		